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【附件十八：戲劇工作坊研習資訊英語版】  

ArtSpot Educational Theater Workshop 

1. Main organizer: The Education Department of New Taipei City Government 

  Assisting organizers: New Taipei City English Education Resource Center (EERC) 

                    

2. Participants:  

(1) All foreign teachers who participate in the following programs in New Taipei City: 

a. The TFETP Program, which includes English teachers and teaching assistants  

b. The English Wonderland Program 

c. The CLIL Program 

(2) The maximum number of participants is 30 foreign teachers. 

(3) Please request assistance from the school to complete the registration form (Attachment 

17). 

(4) The New Taipei City English Education Resource Center (EERC) will send a 

confirmation email to notify schools or teachers about the successful processing of their 

registration for attendance. 

 

3. Date: Wednesday, April 16th, 2025 

 

4. Time: 13:30~16:30 (sign in from 13:10) 

 

5. Location: XiuDe Elementary School Gymnasium 

 （No. 3, Sec. 3, Chongyang Rd., Sanchong Dist., New Taipei City） 

Google Map Link: https://goo.gl/maps/fvGKw5isDdnhNjyi8  

 

6. Workshop Content: 

(1) The content of the workshop is available on Attachment 17. 

(2) The first session of the workshop is the theatrical performance. Please arrive at the 

gymnasium on time. The sign-in time is from 13:10 to 13:30.  

 

7. Notice:  

(1) Schools will receive official leave paperwork; however, teachers must remind their 

administration director of the need to apply for leave to attend the workshop. 

(2) No parking is provided at Xiude Elementary School. Please use public transportation. 

(3) Please bring your own cup or water bottle. 

(4) Those who do not sign in on time will be deemed absent. 

(5) During the theatrical performance, photography is permitted; however, video recording 

https://goo.gl/maps/fvGKw5isDdnhNjyi8
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is NOT allowed. 

(6) For more information on the performing company, please check out the following links. 

https://artspottheater.com/ 

https://artspottheater.com/the-canterville-ghostt/ 

(7) For additional teaching materials, please check out Attachments 5~16 and the following 

Google Drive link. 

（https://drive.google.com/drive/folders/1wSLLJ3GTReKSDyQz7QD92KMs11s5QnEt） 

  

https://artspottheater.com/
https://artspottheater.com/the-canterville-ghostt/
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【附件十七：外籍教學人員報名表】 

 

新北市 114 年度「戲劇融入英語教學工作坊」外師報名表 

2025 New Taipei City Drama Workshop Registration Form for Foreign English Teachers 

學校名稱 
School Name: 

                        Elementary School 

外師姓名 
________________________________________________________ 

Full Name (First Name + Surname) 

外師所屬方案☑️ 
□ 國教署方案 

   TFETP Program 

□ 英速魔法學院 

  English Wonderland 

□ 雙語課程方案 

   CLIL Program 

研習日期  Workshop Date: Wednesday, April 16th, 2025 

研習課程 
13:10~13:30 Sign In 

13:30~14:30 Theatrical Performance: The Canterville Ghost 

14:30~16:30 Workshop: Integrating Drama into English Learning 

研習地點  Location: 1F, Gymnasium, XiuDe Elementary School, Sanchong Dist.,  

New Taipei City 

 

1. Complete the registration form and obtain approval from the school section chief and the 

director. 

2. Submit the signed PDF file along with an editable Word file via email to the New Taipei City 

English Education Resource Center. (englishcenternptc@gmail.com). Contact Ms. Sandy Chen 

should you have any questions (02-2980-0495, ext. 195).  

3. Email subject and file name format: [Your School Name] [Your Name] Drama Workshop 

Registration Form 

4. Participation is limited to 30 foreign teachers, and registration will be processed on a first-come- 

first-served basis according to the order of received emails. 

5. The New Taipei City English Education Resource Center (EERC) will send a confirmation 

email to notify schools or teachers about the successful processing of their registration for 

attendance. 

    

承辦人核章：                      處室主任核章： 

 (Section Chief’s Stamp)                           (Director’s Stamp) 

mailto:englishcenternptc@gmail.com
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【附件一：作者及劇情簡介】 

 

 

 

1. 作者介紹：  

奧斯卡王爾德（Oscar Fingal O’Flahertie Wills 

Wilde）於 1854 年 10 月 16 日出生於愛爾蘭都柏

林。他的父親是愛爾蘭著名的耳科與眼科外科醫

生，同時也是一位考古學書籍作者和研究諷刺文學

作家喬納森·斯威夫特（Jonathan Swift）的學者。他

的母親以筆名「Speranza」撰寫詩歌，是凱爾特

（Celtic）神話與民間傳說方面的權威。 

王爾德於 1864 年至 1871 年就讀於愛爾蘭（現今的

北愛爾蘭）恩尼斯基林的波托拉皇家學校（Portora 

Royal School）。隨後，他獲得一系列獎學金進入大學深造。他於 1871 年至 1874

年間就讀於愛爾蘭都柏林的三一學院（Trinity College），之後於 1874 年至 1878

年進入英國牛津大學的莫德林學院（Magdalen College）。 

在以優異成績畢業之前，他憑藉長詩《拉文納》（Ravenna）獲得了牛津大學的

紐迪蓋特獎（Newdigate Prize）。隨後，他定居於英國倫敦。 
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2. 劇情簡介： 

《The Canterville Ghost 老鬼當家》改編自愛爾蘭文學家奧斯卡王爾德的短篇故事，來

自美國的 Otis 一家，搬進一座位於英國的坎特維爾城堡，儘管被警告屋子內已有鬼魂

在城堡的閣樓裡生活了三百多年，Otis 一家仍堅持搬進城堡，選擇與鬼魂共存，

Otis 一家是否能安穩住下？又會有哪些驚悚的故事發生在他們身上？ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. 角色： 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

角色 
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【附件二：ArtSpot劇團簡介】 

 

ArtSpot 阿根廷英語教育劇團(https://artspottheater.com/)是一個提倡透過經典英語戲劇演

出，使英語學習更多元化，同時又達到教育目的及娛樂效果的專業劇團。劇團成立於1997

年，每年受邀巡迴世界各地演出近400場，遍及中南美洲各國，中東各國、土耳其等10幾

個國家、100個城市。劇團的專業演出，對非英語系國家的學生非常有幫助，深受各國英

語教學界重視，已陸續受到各國英語文教學研討會，如TESOL Conference的邀約，在大會

中表演，包括阿根廷、墨西哥、阿拉伯聯合大公國、卡達等國。劇團演出是以小劇場形式

呈現，本身備有專業完善的聲光、佈景設備與技術人員，本次為第三度應新北市政府教育

局邀請蒞臨演出。 

ArtSpot Educational Theater 

(https://artspottheater.com/) 

Founded in 1997, ArtSpot Educational Theater has been deeply involved in exploring alternatives 

and new sidelights to education through the art of theatre. The plays are created to make learning 

the English language more entertaining while extolling human values in the process. Special care 

is taken to maintain an uncomplicated but insightful vocabulary, to develop clear and vivid 

musical concepts, and to expressly include the communicative aspect of body language. Every 

year they are invited to more than 10 countries around the world. They present their plays in 

schools and universities in more than 100 cities worldwide, around 400 performances every year. 

 

The professional techniques used to convert drama into English learning have been highly 

recommended in ESL/EFL field. ArtSpot has participated in TESOL Conferences in Argentina, 

Mexico, Arabia and Qatar. In 2011 they have presented their new educational play Cyrano at 

ETA-ROC Taiwan and JALT Conference Japan. 

 

The educational value of the plays is enhanced by a resource package that targets different 

aspects of the English Language. These activities, together with the creative resourcefulness of 

the teachers, make this project a powerful educational tool. These resources include: 

1. Poster 

2. Workbook 

In class activities that target different aspects of the English Language according to the 

student's level: 

https://artspottheater.com/
https://artspottheater.com/
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⚫ The Plot 

⚫ The characters 

⚫ Dialogues 

⚫ Vocabulary 

⚫ Listening Comprehension 

⚫ Lyrics 

3.  Audio Files of Songs 

The play presents various elements that make it enjoyable to all students regardless of the age 

group. It is suggested to listen to the songs in class and work with the plot before seeing the play 

(especially with young children). 
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【附件三：演出卡司】 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SANTIAGO ARGÜELLES IRIONDO 
演員 & 喜劇演員 

Santiaco Argüelles Iriondo 是一位經驗豐富的阿根廷演員，對

戲劇和角色探索充滿熱情。擁有超過五年兒童喜劇演出經驗，參

與許多獲獎作品製作。對說故事的熱愛及對演藝事業的投入，使

他在每個項目中全力以赴。 

CAMILA MOLFINO 
演員 & 表演者 

Camila Molfino 年輕且才華橫溢，擁有專業的表演藝術背景。

畢業於國立表演藝術與音樂學院，精進戲劇和歌唱技巧。同時

也是一名歌手，目前正在創作自己的音樂作品。參與過 Little 

Sprouts 劇團的演出，2022 年起加入 ArtSpot Theatre。 

 

CIRO GONZALEZ CANDUCI 
演員 & 音樂家 

Ciro Gonzalez Canduci 是一位鑽研戲劇與音樂的藝術家。自

2021 年來，成為 Teatro Alma 的一員，參與國際戲劇節比賽。

Ciro 也投身音樂劇創作，憑藉對故事講述與表演的熱愛，讓角色

在舞台上鮮活呈現。 

PAULINA VETRANO 
演員 & 歌手 

Paulina Vetrano 從四歲開始接受專業培訓，專攻舞蹈與聲樂；

獲得獎學金，進入紐約的 Go Broadway 音樂劇場計畫學習。曾

主演迪士尼系列劇《O11CE》四個季度，也於 2018 年在電影

《La Vuelta al Perro》中演出。 
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【附件五：教學資源 1—分級學習單─Level 1 Vocabulary】 
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【附件六：教學資源 2—分級學習單─Level 1 The Plot】 
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【附件七：教學資源 3—分級學習單─Level 1 Reading Comprehension】 
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【附件八：教學資源 4—分級學習單─Level 2 Vocabulary】 
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【附件九：教學資源 5—分級學習單─Level 2 The Plot】  
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【附件十：教學資源 6—分級學習單─Level 2 Reading Comprehension】 
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【附件十一：教學資源 7—分級學習單─Level 3 Vocabulary】 
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【附件十二：教學資源 8—分級學習單─Level 3 The Plot】 
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【附件十三：教學資源 9—分級學習單─Level 3 Reading Comprehension】 
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【附件十四：教學資源 10—主題歌曲 Canterville】 
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【附件十五：教學資源 11—主題歌曲 Enjoy the Ride】 
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【附件十六：教學資源 12—主題歌曲 That’s Who We Are】 
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